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§ 5  
Ändring i föredragningsordningen 
 
Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att behandla punkt 102 – 107 på 

föredragningslistan före punkt 48. 

 

 

§ 6  
Nya interpellationer 

 

Följande interpellationer anmäls: 

 

1. Nr 2016:49 av Ann-Katrin Åslund (L) om stadens 

utbildningsförvaltnings och Spånga-Tensta 

stadsdelsförvaltnings flytt till Tensta. RI 

Dnr 107-973/2016 

2. Nr 2016:50 av Lars Jilmstad (M) om underskotten i Farsta 

stadsdelsnämnd. RI 

Dnr 107-974/2016 

3. Nr 2016:51 av Joakim Larsson (M) om Stockholms ökande 

låneskuld. RI 

Dnr 107-975/2016 

4. Nr 2016:52 av Bo Arkelsten (M) om underskotten i 

Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd. RI 

Dnr 107-976/2016 

5. Nr 2016:53 av Sara Jendi Linder (M) om trygghet i skolan. 

RIV 

Dnr 107-977/2016 

6. Nr 2016:54 av Christina Elffors-Sjödin (M) om 

uppföljning av familjehemsplaceringar. RVI 

Dnr 107-978/2016 

 
Beslut 

1. Interpellationerna får ställas. 

2. Interpellationerna bordläggs. 

 

 

§ 7  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Ulla Hamilton (M) ställer en fråga om Klockelund. 

 



 Kommunfullmäktige 

protokoll nr 8 

Sida 5 (29) 

2016-06-13 

 

 

 

Borgarrådet Helldén (MP) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 2 

Borgarrådet Edholm (L) ställer en fråga om cykelbanor. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 3 

Martin Westmont (SD) ställer en fråga. Kommer man i 

Stockholms stad gå ut med tydligare information till boende när 

det tillkommer nya asylboenden i deras närområde? 

 

Borgarrådet Lindhagen (MP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 4 

Jonas Naddebo (C) ställer en fråga angående luftkvalité och 

psykisk hälsa. 

 

Borgarrådet Luhr (MP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 5 

Erik Slottner (KD) ställer en fråga angående städning av 

Stockholms stränder och badplatser. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 6 

Johanna Sjö (M) ställer en fråga om psykisk hälsa. 

 

Borgarrådet Lindhagen (MP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 7 

Martin Westmont (SD) ställer en fråga. Kommer man avsätta mer 

resurser till skolhälsovården på stadens skolor? 

 

Borgarrådet Burell (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 8 

Stina Bengtsson (C) ställer en fråga angående samordning. 

 

Borgarrådet Lindhagen (MP) svarar på frågan.  
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§ 8  
Anmälningar 

 

Skrivelser som har inkommit till kommunfullmäktige under tiden 

den 17 maj 2016 – den 13 juni 2016 och delgivits berörda organ 

anmäls. 

 

 

§ 9  
Närvaro 

 

Närvaro antecknas enligt bilaga 1. 

 

 

§ 10  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Margareta Björk (M) och andre vice 

ordföranden Mats Berglund (MP) justerar dagens protokoll 

tillsammans med ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach 

(S). Justering sker den 20 juni 2016. 

 

 

§ 11  
Valärende, fyllnadsval 
Valärende i kommunfullmäktige 2016-06-13 

 
Beslut 

1. Avsägelser och entlediganden godkänns. 

2. Val förrättas för att utse ny person till uppdrag enligt 

kommunstyrelsens och valberedningens förslag samt 

tilläggsförslag från Stina Bengtsson. Om inte annat 

framgår inträder den senast valda ersättaren sist till 

tjänstgöring för sitt parti. 

3. Om en ersättare/suppleant utses till ordinarie ledamot, ut-

ses en ny ersättare/suppleant. 

4. För avsägelse i kommunfullmäktige hemställs om ny sam-

manräkning hos länsstyrelsen. 

5. Vakanser bordläggs. 

 
Ärendet 

Valärende i kommunfullmäktige 13 juni 2016 behandlas, bilaga 

2. 


